
Interpelace 
 

7. zasedání Zastupitelstva MČ Praha 5 
5. 11. 2019 

 
místostarosta Bc. Martin Slabý (ANO 2011) 

a 
tajemník úřadu MČ Praha 5 

 

Odvolávám se na pozitivní nález interního auditu z jara letošního roku, který konstatuje předražení 
veřejné zakázky rekonstrukce dětského hřiště Kudrnova, která byla zadána Odborem správy 
veřejných prostranství a zeleně. Drtivá většina veřejných zakázek malého rozsahu zadaných v letech 
2017-2018 tímto odborem se pohybuje velmi blízko hranicí 6 mil. Kč u stavebních prací resp. 2 mil. Kč 
u dodávek a služeb (viz. Graf). Správa veřejných prostranství spadá do vaší gesce pane místostarosto 
Bc. Martine Slabý z hnutí ANO, proto se Vás dovoluji dotazovat, zda jste již nechal provést prověření 
obdobných veřejných zakázek, které se svými plněními pohybují nápadně blízko horními limitům 
zakázek malého rozsahu? 

Pokud ano, která plnění byla prověřena? Současně se dovolím zeptat jaké konkrétní kroky odbor 
provedl, aby dalšímu možnému předražování zakázek předcházel? 

 

 



Tajemník úřadu 

Současně s ohledem na možný výskyt rizika manipulace a předražování veřejných zakázek 
zadávaných MČ Praha 5, na které jsem již nejednou poukazoval, se dovoluji, na základě §51 odst.2 
písmeno c) zákona č.131/2000 Sb., o hlavním městě Praze, dotazovat pana tajemníka, jaké budou ze 
stran úřadu podniknuty kroky a opatření pro zprůhlednění procesu zadávání zakázek malého rozsahu 
tj. zakázek s výší plnění dodávek nebo služeb do 2 mil. Kč bez DPH a stavebních prací do výše 6 
mil.Kč bez DPH? 

 

Děkuji za vaše písemné odpovědi. 

S pozdravem 
Ing. Štěpán Rattay - zastupitel MČ Praha 5 (Piráti) 

 


